
  

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 



Oudertevredenheidsenquête voorjaar 2019 

Afgelopen periode is er een oudertevredenheidsenquête afgenomen. Dit gebeurt eens in de drie 

jaar. Na enkele opstartproblemen zijn we op een responspercentage van 58% gekomen. We hebben 

hiermee ruimschoots voldaan aan het vereiste percentage van 38 % maar behalen niet het gewenste 

percentage va 63%.  

Onze school behaalt een gemiddelde totaalscore van 7,6.  

Deze keer hebben we gekozen voor de enquête die opgenomen is op 

de site  van ‘Scholen op de kaart’. Deze site werkt samen met de PO 

raad ( Primair Onderwijs). Op deze site worden vanuit DUO en de 

onderwijsinspectie gegevens van basisscholen automatisch 

geactualiseerd.  

De oudertevredenheidenquête die we hebben afgenomen bestaat uit een korte vragenlijst en geeft 

een eerste beeld van de school. De vragen hebben betrekking op het onderwijsleerproces, 

informatie/ communicatie en het schoolklimaat. De scores bij de verschillende vragen liggen tussen 

de 6,5 en 8,2. Het totale overzicht van behaalde scores uitgesplitst naar vraag: 

Schoolklimaat ( sfeer, omgang en veiligheid)   

In hoeverre gaat uw kind met plezier naar school? 8,2 

Hoe veilig voelt uw kind zich op school?  8,3 

Hoe tevreden bent u over de opvoedkundige aanpak van de school  7,4 

Hoe tevreden bent u over uw contact met de medewerkers van de school  7,8 

 

Onderwijsleerproces  

Hoe tevreden bent u over wat uw kind leert op school?  7,4 

In hoeverre sluit wat uw kind leert bij zijn of haar niveau  7,2 

Vind u dat uw kind voldoende wordt uitgedaagd om zich maximaal te ontwikkelen?  6,8 

Hoe tevreden bent u over de bekwaamheid van de leerkrachten?  7,8 

 

Informatie en communicatie  

Hoe tevreden bent u over de informatie die u krijgt over wat er op school gebeurt?  7,7 

Hoe tevreden bent u over de informatie die u krijgt over uw kind?  6,8 

  

   
Tijdens het klank-koffie-koekje overleg , april 2019, zijn we met ouders over de resultaten in 
gesprek gegaan.  
Belangrijkste bevindingen die zijn gedeeld: 
 

 De school is laagdrempelig. Soms afhankelijk van de leerkracht hoeveel en welke info je 
krijgt. Bij eigen initiatief ontvang je meer info.  

 De doorgaande lijn tussen groepen ontbreekt.  

 Parro en mail zijn beiden fijn. Verwarrend dat het nu (nog) alle twee wordt gebruikt. Het 
wekelijkse Sprongetje wordt minder gelezen.  Foto’s en berichten worden gewaardeerd. 

 Vraag: is ziekmelding ook mogelijk via Parro?  

 Aansluiting met VO. Er lijkt nog steeds een kloof te zijn tussen Engels op school en het 
voortgezet onderwijs. Komt op meerdere plaatsen voor.  

.  
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